
Hoi Ping Chamber of Commerce Secondary School  

Alumni Association 

旅港開平商會中學校友會 

Election of Alumni Manager 校友校董選舉 

 

Ballot Paper  (Sample)   選票 (樣本 )  

 

Voting Date:   25 / 9 / 2021      

投票日期：二零二一年九月二十五日     

Please read carefully the “Directions for Voting” overleaf before casting vote. 

填寫選票前請細閱背頁的「投票人須知」  

Please use a blue or black ball-point pen to mark a “✓” in the box against the choice that 

vote for. The number of “✓” marked on the ballot paper should not be more than one. 

Otherwise, ballot paper will be considered null and void.  

 

請 用 藍 色 或 黑 色 原 子 筆 在 選 票 上 候 選 人 下 邊 選 項 旁 的 空 格 內 加 上 

「 ✓」 號 。 在 選 票 上 所 填 的 「 ✓」 號 ， 不 能 超 過 一 個 ，否 則 ， 選 

票 便 會 作 廢 。 

 

Candidate  候選人  

陳大文  

 

□ 信任  For 

 

□ 不信任 Against 
 

  



Hoi Ping Chamber of Commerce Secondary School  

Alumni Association 

旅港開平商會中學校友會 
 

 

Directions for Voting 

1. Put no other marks on the ballot paper other than the mark “✓” or it will be considered 

null and void. 

2. Fold the ballot paper into two and do not let anyone see whom you vote for.  The ballot 

is secret. 

3. Put the ballot paper into the ballot box. 

 

投 票 人 須 知  

1 .  除「✓」號外，請勿在選票上劃上其他記號，否則選票便會作廢。  

2 .  將選票對摺，切勿讓他人看見你的選擇。投票是保密的。  

3 .  將選票放入投票箱。  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


